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	Unit A316, Door 3, Zone A1, Zhaowei Huadeng Plaza, Zhaowei Building #51,
14 Jiuxianqiao Road, Chaoyang District, Beijing, PR China. 100016

Tel: +86 (10) 5130 6893/4/5/6     Fax: 5130 6897 

Web sites: www.wanguoqunxing.com  - or -  www.clubfootball.com.cn



万国群星足球俱乐部2019/20年课程报名表
	学员信息
	
	CF员工
	      

	年级/学年
	
	就读学校
	

	英文名字
	
	国籍
	

	英文姓氏
	
	性别
	男  (   女(

	中文姓名
	
	出生日期
	YYYY   /  MM  /  DD

	课程场地
	周末
课程
( 乐成国际学校
( 地坛公园 

( 奥森南园
( 三里屯英国学校
( 顺义国际学校
( 通州月亮河足球公园
( 朝阳公园
( 奥森北园
( 望京实验学校
周中
课外课
( 乐成国际学校
( 一土学校/BISS
( 孩子的故事-北苑
( 海嘉国际学校
( 哈罗学校
( 孩子的故事-尚街
( 青苗双语学校
( 协力国际学校
( 北京德闳学校 
( 三里屯英国学校 
( 鸿誉国际幼儿园
( 家育苑
( 加拿大国际学校
( 好思之家-泉发 
( 新东方双语学校
( 启明星-三里屯
( 好思之家-VG
( 树人·瑞贝学校
( 启明星-北皋 

( 蒙台梭利国际学校
( 京西学校    
( 耀中国际学校
( 德威国际学校
( 顺义国际学校
( IST                      
( 天津国际学校


	课程分组
	  迷你 (     K/1 (     G2/3 (     G4/5 (     G6/7/8 (     8/10 (    女足队 ( 
技战术 (       校际足球小将 (       联赛队 (

	课程时间
	周一 (     周二 (     周三 (     周四 (     周五(     周六 (     周日 ( 


	联系信息

	家庭住址
	
	微信号
	

	邮箱
	
	手机号
	

	医疗信息

	健康状况
	

	医疗医院
	
	医生姓名
	

	您的孩子是否已购买医保？
	是 (     不是 (
	保险公司
	


	家长/ 监护人 (1)
	
	家长/ 监护人(2)

	姓名
	
	
	姓名
	

	国籍
	
	
	国籍
	

	手机
	
	
	手机
	

	电子邮箱
	
	
	电子邮箱
	

	公司
	
	
	公司
	

	职位
	
	
	职位
	


	装备

	购买过万国群星2018/19年装备的老学员可根据球衣尺寸大小来选择合适的球衣。新加入万国群星的学员可根据下表身高选项来进行球衣挑选。

	尺寸: 要求
	(青少年 XS (100-115 厘米)

(青少年S (120 -130厘米)

(青少年M (140厘米)

(青少年L (145厘米)

(青少年XL (150厘米)
	(成人S (160厘米)

(成人M (170厘米)

(成人L (175厘米)

(成人XL (180厘米)

(成人XXL (185厘米)


	球员姓名及球衣号印刷

	参加周末课程的学员如果能在9月1日周日18:00之前完成报名且缴费，万国群星将免费为其在球衣背面印刷孩子姓名以及最喜爱号码。由于物流原因，在9月1日后报名及付款的学员将无法享受此权益。抱歉！

	球员姓名印刷
	………………….

(最多：4个中文，8个英文字母)
	球衣号码印刷:
	………………….

(注意：1-30号可以印刷， 但4、13、14、24不可用)

	请注意球员如果发现所购带有姓名和号码的球衣大小不合适，我方是无法进行更换的。额外购买球衣的价格是120元一件。欢迎大家在选购队服前先去夏季课程或试课上提前试穿服装。谢谢您的理解！


	课程规章制度

	极端天气:

1．室外课程只有在以下几种极端天气出现才会取消：出现暴雨或者暴雪，出现雷电天气，发生雷阵雨，沙尘暴并且会对学生的安全造成明显伤害的时候。
2．在空气污染严重的情况下且无室内场地提供，课程将被取消。例如，在当日上午课程开始之前，空气质量指数在早上7点已经超过200，或者下午课程开始之前，空气质量指数在下午1点已经超过200的情况下课程都将被取消。我们以美国大使馆的网站更新的污染数据为标准来确定是否需要取消课程。网站地址如下：http://iphone.bjair.info/. 需要注意的是，是否取消课程是根据所规定的时间点（上午7点和下午1点）的数值为标准的，而不是以上课时间为标准的。如果出现了污染，但是并没有达到需要取消课程的标准，教练会调整训练内容，以更多的技巧和战术训练代替有氧运动。
3．为了确保家长能够第一时间得知因天气愿意导致的课程变化，我们会将取消课的信息公示在官方微信平台（微信号：WGQXJuniors）。如果需要知晓周末课程是否照常进行，家长需要通过查看我们微信平台来确认空气质量指数最新信息。由于空气污染而取消的课程将会以补课形式来进行，如果补课无法进行，课程费将予以退回。每次课程最多退返2次课时费。但由于学员自身原因无法适应天气或轻度污染而未按时参加课程，该课时费将不予以返还。
报名登记:

1. 所有学员必须购买并且穿戴2019/20年万国群星队服，除非之前已经购买过，则无需再次购买。全套装备包括耐克红色上衣，短裤和袜子以及护腿板。请学员上课时务必穿上全套装备，这样更能凸显团队精神！
2. 家中两个孩子一起报名参加我们的课程，其中学费较低的学员可以享受9折优惠。学员如果报名多个秋季课程（但不包括10月假期课程），所报名秋季课程中课时费最低的课程可享受9折优惠。如果学员在所在学校报名缴费参加本俱乐部周末课程，将享受9折优惠，无论其价格是否高于所在学校课外课。
3. 家中有不止一个孩子报名联赛队课程的，第一个孩子可享受九折优惠，第二个孩子可享受八折优惠。
4.退款仅适用于学员连续缺席课程达4次或4次以上的情况，并且必须向俱乐部提供相关证明文件，如医院证明，旅途机票或其他官方文件等。
5. 如学员缺席1-3次课程且能够向俱乐部提供相关就医或旅行证明，俱乐部可为学员另行安排补课。请注意，补课仅限于当季课程，相关课时费用不可被顺延到下一季度。且补课机会不可转让。
6. 如学员因个人原因缺席一次课且不能提供相关就医或旅行证明，课时费将不予退还且不能转移到下一季中。
7. 所有学员须全额缴纳课程费用，除非该课程已在进行中。即使学员提前得知自己将缺席某些课程，也不允许提前将这些课时费扣除，但可联系本俱乐部协商是否可以补课。
8. 由于课程是每周递进的，所有学员应该尽可能参加完所有课时以此来最大限度地来提高自己的足球水平以及享受踢球的乐趣。
9. 如学员决定退出某课程，扣除已进行课时的费用及注册管理费（人民币200元）后的课时费将予以返还。请注意，此种申请必须在第3次课程开始前提出。
10. 第三次课时后任何退费要求将不予受理，除非家长能够提供相应就医或旅行证明做为缺课的证明。
11. 球员如果发现所购带有姓名和号码的球衣大小不合适，我方是无法进行更换的。额外购买球衣的价格是120元一件。


	请确认您已经阅读过我们课程管理规定及恶劣天气条件下应急预案 (可在我们的网站和微信公共号自行查阅)并同意遵守。
	(  是,我同意遵守.

	我们已经仔细阅读了以上有关北京万国群星青少年足球培训章程，并同意并遵循其中的规则及承担所有费用。我们的孩子拥有自己的人身保险，所以无论在赛前、赛中还是赛后所发生的一切意外事故，由我们自身承担全部后果。是我们自愿与万国群星签订协议，并承诺不会由于孩子参加万国群星组织的足球课程而与组织单位及他们的赞助商、雇员发生纠葛。看完章程以后明确其全部内容，而且我们同意遵守贵公司的所有章程，故此在下面签字，特此证明。

	家长( 1 )签字:
	
	
	家长( 2 )签字:
	


ClubFootball Coaching Registration Form 2019/20
	Registering Student
	
	CF Staff
	      

	Grade/Year
	
	School
	

	First Name
	
	Nationality
	

	Family Name
	
	Gender
	Male  (    Female  (

	Chinese Name
	
	Date of Birth
	DD   /  MM  /  YYYY

	Course Venue
	Week-end
( BCIS 

( Ditan Park 

( OFP - South
( BSB Sanlitun

( ISB
( Tongzhou Moon River
( Chaoyang Pk 
( OFP - North 
( Wangjing ES 
Mid-week
( BCIS

( ETU / BISS
( Children’s Tales (Beiyuan)
( BIBA 
( Harrow Beijing
( Children’s Tales (Uptown Mall)
( BIBS UES
( Hope Int’l Sch’l

( Dehong Chinese School 
( BSB Sanlitun 
( Innova EYC
( Family Learning House
( CISB 
( HoK Quanfa 
( New Oriental Academy
( Daystar Sanlitun
( HoK VG
( Shuren-Ribet Private School
( Daystar Beigao 

( MSB

( WAB      
( YCIS
( Dulwich College
( ISB
( IST                      
( TIS


	Group Type
	  Mini (     K/1 (     G2/3 (     G4/5 (     G6/7/8 (     8/10 (     Girls ( 

Skills League (       Schoolteam Programme (       League Team (

	Course Day
	Mon (     Tue (     Wed (     Thur (     Fri (     Sat (     Sun ( 


	Contact Information

	Home address
	
	WeChat ID
	

	E-mail
	
	Mobile
	

	Emergency Information

	Medical conditions
	

	Emergency hospital
	
	Doctor name
	

	Does your child have medical insurance?
	Yes (      No (
	Insurance Company
	


	Responsible Parent/Guardian (1)
	
	Responsible Parent/Guardian (2)

	Name
	
	
	Name
	

	Nationality
	
	
	Nationality
	

	Mobile
	
	
	Mobile
	

	E-mail
	
	
	E-mail
	

	Company
	
	
	Company
	

	Job title
	
	
	Job title
	


	Kit/Uniform

	Students with a Nike ClubFootball uniform from 2018/2019 can directly select their new shirt size required from the list below. Students new to ClubFootball can tick based on the height of their child, as listed on the right.

	Size: Required
	( Youth XS (100-115 cm)

( Youth S (120 -130 cm)

( Youth M (130-140 cm)

( Youth L (145 cm)

( Youth XL (150 cm)
	( Men’s S (160 cm)

( Men’s M (170 cm)

( Men’s L (175 cm)

( Men’s XL (180 cm)

( Men’s XXL (185 cm)


	Kit/Uniform Printing

	Students on weekend courses who register and pay their course fee before 18:00 on Sunday 1st September can choose their preferred number and to have their name printed on the back of their shirt, free of charge! Due to logistics, students registering and paying after 1st September are unable to be given the number and name of their choice – sorry!

	Printed 

Name:
	………………….

(Max: 4 Chinese characters, 8 English letters)
	Printed Number: 
	………………….

(Note: 1-30 permitted, with no 4, 13, 14, 24 available)

	Please note that where a student orders a ClubFootball uniform with printed name and number and the shirt is not the correct size, we are unfortunately unable to change the shirt for another. Additional shirts are available to purchase at a cost of 120 Rmb per shirt. Students are recommended to try on their shirt at a ClubFootball summer session or taster class before choosing their shirt size. Thank you for your understanding!


	Course Rules and Regulations

	Bad Weather:

1. Outdoor sessions will only be cancelled due to bad weather where heavy rain makes pitches unplayable or thunder & lightning make play dangerous.

2. In the event of bad pollution days where an indoor venue is not available, classes will be cancelled where the AQI reading is above 200 at 7am for courses beginning before 12pm, and above 200 at 13pm for courses beginning after school. The AQI reading used will be the American Embassy reading, as displayed at http://iphone.bjair.info/. The decision to cancel is based on the reading at 7am and 13pm, and not on the reading at the actual class-time. Where air quality is not good but below cancellation levels, sessions will be modified to involve less aerobic activity.

3. To ensure parents have quick access to weather information, cancellations due to weather will be posted on the club’s official WeChat account (WGQXJuniors, code above). Parents are asked to check the club’s WeChat account or check the AQI reading themselves to check whether weekend sessions are running. Make-up classes will be arranged for sessions cancelled due to pollution; where make-up classes are not possible, students will be refunded their session fee, to a maximum of 2 refunded sessions per course. Where a session is held but a student choose not to attend due to weather, the session fee will not be refunded.

Registering Notes:

1. All students are required to buy a 2019/20 ClubFootball Junior Coaching uniform, unless they have one already. Uniform includes Nike shirt (red), ClubFootball shorts and socks, and shinpads.  Please wear your uniform to class – we want to look good, and to play and feel like a team!

2. Parents registering more than one child receive a 10% discount on their second registering child. Students registering for more than one Autumn Course (not including October Holiday courses) are entitled to a 10% discount on the lower priced course. Where a student has registered for a ClubFootball ASA programme and paid directly to their school, they will receive the 10% discount on their weekend course, even if this course has a higher price than their midweek school ASA course. 

3. Parents registering more than one child on a junior league team course which plays 2 or 3 times per week are entitled to a discount of 10% on their first child's course and 20% on their second child's fee.

4. Refunds are not available unless the student misses 4 classes in a row and can provide a medical certificate or travel docs as proof of absence.

5. Where a student misses 1-3 classes and can produce a medical certificate or international travel docs as proof of absence, ClubFootball will offer a makeup class at an alternative time or venue. Makeup classes must be arranged during the current course and may not ‘carried forward’ to future courses. Makeup classes are not transferable.

6. Where a student misses a class and cannot produce a medical certificate or international travel doc, this class fee will not be refunded and the class fee may not be carried forward to future seasons.

7.  All students must pay the full course fee, with the exception of students joining the programme once it has already started. Students who know they will miss particular sessions are not permitted to pay a reduced course fee but can contact ClubFootball to see if a makeup class can be organized. 

8. The curriculum is structured and progresses week on week; students should attend all classes to gain maximum improvement and enjoyment from the programme. 

9. Where a student registers and then cancels before the 3rd session of the course, course fees may be refunded. Where fees are refunded, pro-rated fees will be deducted for the sessions already held, even if the student did not attend or participate. A cancellation fee of 200 Rmb will also be deducted from the balance to refund. 

10. After the 3rd session of a course has been held, no course refunds are permitted unless a medical certificate or travel doc can be provided as proof of absence.

11. Where a student orders a printed uniform and the shirt is not the correct size, we are unfortunately unable to change the shirt for another. Additional shirts are available to purchase at a cost of 120 Rmb per shirt.

	Please tick to confirm that you have read the full course rules and regulations above and agree to abide by them.  
	(  Yes, I agree.

	I have read the course rules enclosed regarding China ClubFootball Junior Football coaching and agree to abide by the rules and regulations of this activity and accept liability for all associated costs. My child is insured for any injuries which may occur before, during or after the games. It is my express intent in signing this document to release China ClubFootball and its sponsors, officers, directors, owners, heirs and assigns from any and all claims for professional or general liability, which may arise as a result of my child’s participation.

	Parent 1 sign:
	
	
	Parent 2 sign:
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